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 “Het was  voor mij een jaar vol verrassingen”

Je bent van origine geen Limburgse, 
vanwaar toch je innige band met 
onze provincie? 
Mijn vader komt uit Groot-Welsden en 
mijn moeder uit Maastricht, ze hebben 
elkaar leren kenen tijdens carnaval. 
Mijn vader ging uiteindelijk studeren 
aan de Universiteit van Nijmegen, 
en mijn broer en ik zijn in Nijmegen 
geboren. Maar ieder weekend gingen 
we naar Zuid-Limburg, naar Maastricht 
of naar de boerderij. Het leven in Zuid-
Limburg ademt een en al rust. Het valt 
me iedere keer weer op dat ook de 
volksaard anders is: er is veel aandacht 
voor ‘het goede leven’ van mooie 
kleding, stijlvolle interieurs, smaakvol 
eten en lekkere wijnen. Ik denk dat 
Limburgers heel goed begrijpen dat 

goed eten in goed gezelschap een 
belangrijk ingrediënt is voor een 
gelukkig leven.

Wat is je mooiste herinnering aan je 
tijd hier? 
Toen ik klein was, hadden wij thuis niet 
echt het geld om op vakantie te gaan. 
Maar wie heeft dat nodig als je Zuid-
Limburg hebt? Het is ons binnenste 
buitenland. Ik ging heel graag naar de 
boerderij van mijn opa en oma. Mijn 
opa Sjef was boomkweker en fruitteler, 
en ik herinner me emmers vol kersen, 
zelfgemaakte jam, een houtoven 
waar vlaaien in werden gebakken en 
glooiende veldweggetjes om te sleeën. 
Ik vond het als kind allemaal even 
magisch.

Voormalig topmodel Daphne Deckers (55) is tegenwoordig een bezig bijtje 
als schrijfster, columniste, presentatrice, actrice én scenarioschrijfster. Haar 
nieuwste boek ‘Vrienden maken’ is een gigantisch succes. Alhoewel ze 
vandaag de dag helemaal thuis is in het Noord-Hollandse Muiderberg, 
is ze haar warme tijd in Zuid-Limburg nooit vergeten. Navenant sprak 
Daphne over haar herinneringen aan Limburg en het belang van 
vriendschap. 
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Alhoewel de feestmaanden heel 
gezellig kunnen zijn, draait deze tijd 
ook vaak om het herdenken van dier-
baren. Hoe ga jij deze periode om met 
het gemis van je vader?
De urn van mijn vader staat op een 
prominente plek bij mijn moeder thuis. 
Het bijzondere vind ik dat zijn favoriete 
pet, die hij jarenlang heeft gedragen, 
precies op die urn past. Dus zo staat 
hij daar nu, met pet en al. Als we met 
feestdagen samen zitten te eten, wordt 
de urn van mijn vader een beetje bijge-
draaid zodat hij goed zicht heeft op 
alles wat er gebeurt. Mijn moeder praat 
tegen hem, en ik ook. Zodra ik bij mijn 
moeder aankom ga ik eerst even ‘bij 
mijn vader langs’ om alles te vertellen 
wat er gebeurd is. 

In september verscheen je nieuwste 
boek ‘Vrienden maken’. Hoe belang-
rijk zijn vrienden voor jou in je 
drukke, veelzijdige leven?
Vrienden zijn voor mij de pijlers onder 
mijn brug. Ik heb een vriendin die ik al 
ken vanaf van de kleuterschool, en ik 
heb er ook nog een paar van de middel-
bare school. En uit mijn studententijd. 
En toen mijn kinderen klein waren, 
ben ik bevriend geraakt met een aantal 
moeders op het schoolplein. Iedere 
keer als ik jarig ben, zie ik op mijn 
feestje een soort overzichtstentoon-
stelling van mijn leven zitten. Ik ben 
een heel trouwe vriendin. Ik ben ervan 
overtuigd dat de reis die wij door het 
leven maken een heel bijzonder avon-
tuur is, en dat je je reisgenoten met veel 
zorg moet kiezen.

“Vrienden zijn voor mij de 
pijlers onder mijn brug”

Het einde van 2023 nadert, hoe kijk je 
terug op dit jaar?
Het was voor mij een jaar vol verras-
singen. Mijn podcast Daphne op 
Donderdag werd goed opgepikt, en ik 
werd opeens gevraagd om te acteren 
in twee films. Dat was me ook in geen 
jaren overkomen. 

Bovendien heb ik mijn boek ‘Vrienden 
maken’ verkocht aan China, Duitsland, 
Amerika, Engeland en Turkije. Voor mij 
was dit dé verrassing van het afgelopen 
jaar!

Zit een nieuw boek er wellicht 
volgend jaar in?  
Ja, ik schrijf al een aantal maanden aan 
een nieuw non-fictie boek: De kracht 
van ouder worden. Over alles wat ik 
léuk vind aan ouder worden. Want je 
hoort eigenlijk vooral wat er allemaal 
minder wordt, wat je inlevert, wat 
er gaat zakken. Maar ik ben net 55 
geworden, en ik moet zeggen: ik geniet 
volop! Van hard werken naar met je 
hart werken, ik denk dat dat de kern 
is. n

Het boek is een ander soort boek dan 
dat je normaal schrijft. Hoe ben je op 
dit idee gekomen? 
Ik heb veel non-fictie geschreven 
over zwanger zijn, moeder worden 
en opvoeden. Twee romans en nog 
vier andere kinderboeken. Maar dit 
boek, met prachtige illustraties van 
de kunstenaar Joey Holthaus, is een 
klein verhaal over een groot thema: de 
betekenis van vriendschap. De kern 
van dit verhaal heb ik gedroomd. Twee 
mannetjes die allebei alleen zijn, Lev 
en Levi, komen elkaar tegen. Wanneer 
Levi zegt dat hij vrienden zoekt, stelt 
Lev voor om vrienden te gaan maken: 
ze maken er een van zand, een van 
bladeren, een van takken. Maar de een 
spoelt weg, de ander waait weg. En 
ondertussen praten ze samen over de 
eigenschappen die een goede vriend 
zou moeten hebben. 

Inmiddels heb je al 25 boeken 
geschreven, hoe blijf jij jezelf elke 
keer weer uitdagen?
Ik ben schrijver, boeken schrijven is 
wat ik doe. Natuurlijk is het iedere keer 
een hele uitdaging om iets nieuws te 
verzinnen, maar dat vind ik ook één 
van de leukste dingen aan dit vak. 
Ik schrijf nu al meer dan 30 jaar een 
wekelijkse column, en dat is ook iedere 
week weer een hele toer. Je wil het 
toch fris houden, en grappig, en blijven 
verrassen.
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